
Obec v minulosti vyviezla na 
lúku v blízkosti cintorína staveb-
ný odpad a sutinu,  ktorá ostala 
po rekonštrukcii Zdravotného 
strediska. Stalo sa tak ešte za čias 
bývalého starostu. Išlo o súkrom-
ný pozemok, ktorý neskôr od-
kúpil nový vlastník, Anton Grig-
liak a ten sa dožaduje, aby obec 
skládku vypratala. 

Obec poverila vyriešením pro-
blému Stavebnú komisiu, ktorá po-
skytla stanovisko, v ktorom odpo-
rúča obci skládku vypratať. „Hoci 
na skládku zvážali aj iní, neviem to 
dokázať.  Preto som na vypratanie 
skládky pristúpila, aj keď to pova-
žujem za zbytočné výdavky z obec-

ného rozpočtu, nakoľko sa tejto 
situácii v minulosti dalo predísť,“ 
komentuje okolnosti vzniku sklád-
ky súčasná starostka Hrabušíc, kto-
rá musí riešiť „staré hriechy“.  

Obec mala skládku vypratať do 
konca júna, no nestalo sa tak. Sna-
ží sa minimalizovať náklady na 
jej vypratanie tým, že záujemcom 
ponúka dovoz stavebného odpadu 
zadarmo. „Doposiaľ sme vyviezli 
asi štvrtinu skládky. Snažíme sa náj-
sť také riešenie, aby to obec stálo čo 
najmenej. To čo sme už vypratali, 
sa použilo na úpravu terénu v okolí 
novostavby rodinného domu . Pred-
pokladané  náklady  na likvidáciu 
skládky odhadujem na 3 000,- eur,“ 

vysvetľuje Vít Aksteiner – predseda 
Stavebnej komisie v obci. 

Skládka sa nepozdáva ani oby-
vateľom domu v jej blízkosti, pani 
Margita Kamenická sa pohoršuje: 
„Komu by sa páčilo mať pri dome 

smetisko. Ja som rada, že sa to ko-
nečne začalo riešiť.“

Obec vyzýva občanov, ktorí by 
mali záujem o stavebný odpad a 
sutinu, nech sa ohlásia na úrade.  
(rano)

S myšlienku rekonštrukcie prišiel ešte 
predchádzajúci správca farnosti - Andrej 
Barnáš. Súčasný farár, Pavol Kula, pro-
jekt svojho predchodcu úspešne dotiahol 
do konca. Náklady na rekonštrukciu sa 
vyšplhali na takmer 7 000,- eur. Tisíckou 
prispela na opravu obec a niečo sa podari-
lo získať aj z milodarov. Zhotoviteľom bol 
Peter Franzen.  

Niečo z histórie
Vzácny rokokový organ bol zhotove-

ný  doposiaľ nezisteným majstrom v roku 
1791.  Má dva manuály - pre hru rukami a 
pedál, dvanásť registrov, bezmála tisíc píš-
ťal, ktoré sú vysoké od dvadsať milimetrov 
až po dva a pol metra.  

V roku 1849 bola na organe prevedená ge-
nerálna oprava, v 1953 bol prestavaný firmou 
Riger-Closss z Moravy. Koncom sedemdesia-
tych rokov nasledovala ďalšia generálna opra-

va a do tretice tá minuloročná, počas ktorej bol 
orgán najskôr rozobratý a vyčistený a potom 
napustený konzervačným roztokom, ktorý za-
bránil úplnému zničeniu orgána. Okrem toho 
boli vymenené všetky membrány, ktorých je 

sedemsto. Napokon prišlo na rad, pre 
každý nástroj veľmi dôležité, ladenie. 

Hudobný zážitok
Farský úrad pripravil pri príležitos-

ti kolaudácie v Kostole sv. Vavrinca 
koncert cirkevnej hudby, počas ktorého 
zazneli diela našich a svetových hu-
dobných skladateľov. Kráľ hudobných  
nástrojov, ako sa organu hovorí,  sa ro-
zozvučal pod rukami Vladislava Spirčá-
ka, študenta cirkevného konzervatória 
v Bratislave v organovej triede Mareka 
Vrábla. Dramaturgicky koncert pripravil 
Prof. Amantius Akimjak. Diváci mali 
možnosť vypočuť si tóny orgánu inak, 
ako sú zvyknutí z bohoslužieb.  

Súčasťou slávnosti bolo požehnanie organa, 
ktoré vykonal pomocný spišský biskup Mons. 
Andrej Imrich. Po vysviacke bolo pre hostí 
pripravené agapé vo farnosti.  (rano)
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Historický organ sa dočkal generálnej opravy
S rekonštrukciou organu sa začalo na jeseň minulého roka a trvala necelé dva mesiace. Zrekonštruovaný organ mal svoju premiéru ešte 

počas Vianočných liturgií, už vtedy si mohli veriaci vychutnať jeho vylepšený zvuk. Kolaudácie sa dočkal až v júni, ale stálo to zo zato. 
Bola to pre hrabušickú farnosť veľká slávnosť.

Obec musí odstrániť divokú skládku

● Poslanci schválili  vrátiť časť  finančných prostriedkov z Regionálneho operačného programu, ktoré  obec získala na Projekt rekonštrukcie 
požiarnej zbrojnice. Išlo o sumu 16.415,93,- €. Ministerstvo odôvodňovalo vrátenie finančných prostriedkov z dôvodu, že boli neoprávnené. 
Spomínanú čiastku bude obec vyžadovať od zhotoviteľa stavby. ●  Poslanci uložili Komisii pre cestovný ruch prehodnotiť spôsob a podmienky 
poskytovania ubytovania v obci a pripraviť k tejto téme návrh VZN.  Cieľom je minimalizovať ubytovanie na čierno a zefektívniť výber dane 
za ubytovanie. ● Obec finančne podporila vydanie knihy „Studnička múdrej vrany“ autorky Jany Barillovej. ● Poslanci odsúhlasili nové osvet-
lenie v oboch telocvičniach ZŠ s MŠ v Hrabušiciach v hodnote 3 500,- eur. ● V obci sa začala plánovaná rekonštrukcia verejného osvetlenia, 
ktorá má priniesť až 50% úsporu nákladov na elektrinu. Realizátor zákazky, spoločnosť V3Sound, by mala práce ukončiť do konca júla. ● Po-
čas letnej turistickej sezóny bude verejné osvetlenie svietiť počas celej noci. ● Poslanci odsúhlasili rekonštrukciu Domu smútku (viac informácii 
o tejto téme pripravujeme do budúceho čísla) ●



Prvým pozitívnym signálom toho, že niečo 
sa deje, bola úprava terénu a následná inštalá-
cia vstupnej brány do areálu ihriska. Doposiaľ, 
keď aj niekto chcel na ihrisko zájsť, musel tak 
spraviť len v čase, keď bola v prevádzke škola, 
keďže sa dalo na ihrisko vstúpiť iba cez škol-
ský dvor. „Zakúpením novej vstupnej brány 
sme vyriešili oddelenie ihriska od školského 
areálu, čím vznikne samostatný vstup. Ihrisko 
tak bude môcť byť otvorené nezávisle od ško-
ly,“ vysvetľuje starostka Jana Skokanová.

Na ihrisko by mali podľa vyjadrenia starost-
ky pribudnúť aj preliezačky, lavičky a pies-

kovisko. Práce sa budú realizovať s pomocou 
zamestnancov aktivačných prác a pracovníkov 
menších obecných služieb, ale ruku k dielu 
môžu priložiť aj rodičia. Predpokladá sa, že 
prvá etapa rekonštrukcie bude ukončená do za-
hájenia nového školského roka. V budúcnosti 
obec plánuje aj nový asfalt na dopravné cesty, 
ten je ale z celého projektu rekonštrukcie ihris-
ka finančne najnáročnejší.  

Na vlastnú zodpovednosť
Dopravné ihrisko bolo kedysi pod správou 

školy, no keďže podľa zodpovedného úradu 
nespĺňalo bezpečnostné kritéria, minulý rok 
bolo preklasifikované na verejné priestranstvo 
a pohyb na ihrisku je na vlastnú zodpovednosť. 
Ihrisko preto v súčasnosti spadá pod obec.  

Na vlastnú zodpovednosť sa dá jazdiť aj 
na pôvodom asfalte. Záujemcovia si dokon-
ca môžu počas školského roka zapožičať aj 
dopravné autíčka pre deti, ktoré ma pod sprá-
vou materská škola. „Autíčka boli zakúpené 
za účelom  výchovno – vzdelávacích potrieb 
materskej školy.  Je pravda, že boli zakúpené 
z daru rodičov, ale nakoľko dopravné ihrisko 
nevyužívame počas vyučovania, tak sú odlo-

žené v sklade. Za bezpečnosť detí zodpovedá 
materská škola a ja si nedovolím pustiť deti 
do areálu, ktorý bol posúdený ako nevhodný  
pre deti. Rodičia, pokiaľ chcú využívať autíč-
ka, môžu sa na mňa kedykoľvek obrátiť a ja im 
ich poskytnem.  Autíčka je potrebné  po použití 
vrátiť v pôvodnom stave, nakoľko sú majetkom 
MŠ,“  vyslovila svoje stanovisko zástupkyňa 
riaditeľky školy pre predškolskú výchovu - 
Margita Biskupová. 

Najbližšie zasadnutie RŠ sa bude konať v 
auguste.  (rano)
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Dopravné ihrisko dostáva novú podobu
Rada školy pri ZŠ s MŠ v Hrabušiciach na svojom poslednom zasadnutí otvorila niekoľko kľúčových tém, ktoré by mali prispieť k 

zvýšeniu kvality vzdelávania a voľno-časových aktivít detí. Rodičia, ktorí majú v rade školy zastúpenie, sa s veľkou vervou venovali pre-
dovšetkým téme dopravného ihriska. Možnosti trávenia voľného času pre deti je v obci veľmi málo a ihrisko, ktoré je ich jediným východis-
kom, doslova chátra. Jeho obnova si pritom veľa nepýta. Uznesenia zo zasadnutia predložili aj zastupiteľstvu a tak sa ľady konečne pohli.

Futbalový štadión bude slúžiť len športu
Na návrh poslanca ObZ v Hrabušiciach 

– Petra Dičáka sa bude miestny futbalový  
štadión uzatvárať. Jeho návrh podporili aj 
ostatní poslanci. Areál prešiel v posledných 
rokoch výraznejšou rekonštrukciou, inves-
tovalo sa do budovy a zázemia pre futbalový 
klub a veľa práce stálo aj dopestovanie trávni-
ka. Navyše, v poslednom období bolo vedenie 
klubu svedkom toho, ako sa na štadióne konali 
„pikniky“. „Futbalový štadión vyzeral ako vy-
zeral, patril medzi najhoršie v okrese, a to čo 
tu máme dnes, je výsledkom niekoľkoročného 
úsilia. Chceme docieliť to, aby tento areál pa-

tril medzi najlepšie v okrese. Trávnik je dosť 
vyťažený už len samotnými zápasmi a prípra-
vou futbalistov. Znesie určitú záťaž, ale potre-
buje aj dostatok času na regeneráciu. Preto 
sme sa rozhodli ho uzavrieť. Štadión bude aj 
naďalej slúžiť športu, ale pohyb na trávniku 
chceme mať pod kontrolou. V prípade, že by 
chcel niekto vstúpiť do areálu, musí sa obrátiť 
na správcu, prípadne na vedenie klubu, ale len 
za účelom športu,“ vysvetľuje poslanec Peter 
Dičák, ktorý je zároveň prezidentom TJ Štart.

Obecné zastupiteľstvo pri tejto príležitosti 
zvažovalo aj možnosti trávenia voľného času 

pre deti z obce. Keďže štadión sa uzavrie, 
pokúsia sa nájsť nejakú alternatívu. Poslanec 
Štefan Šimko navrhol, aby sa v obci vytýčilo 
verejné priestranstvo, ktoré bude slúžiť tomu-
to účelu: „Moja predstava je taká, že v každej 
časti obce by malo vyrásť detské ihrisko, prí-
padne športový areál. Na začiatok by stačila 
aj trávnatá plocha, ktorá je majetkom obce, a 
ktorú budú môcť deti využívať bez obmedze-
nia. Do úvahy pripadá aj lokalita za kostolom. 
Obávam sa len jedného, aby sa takéto ihriská 
nestali centrom výrastkov a vandalizmu.“ 
(rano)

Obecná posilňovňa
Od 1.augusta budú v 

Obecnej posilňovni platiť 
nové pravidlá. Vstup do po-
silňovne bude spoplatnený 
čiastkou 5,- eur mesačne 
(neobmedzený počet vstu-
pov). Vstup bude umožnený 
len registrovaným členom. 
O členstvo je možné požia-
dať formou prihlášky, ktorú 
musí schváliť Komisia na 
ochranu verejného poriad-
ku. Prihlášku si záujemco-
via môžu vyzdvihnúť v za-
riadení, alebo v reštaurácii 

Sokol. 
Posilňovňa, ktorá je v pre-

vádzke už desať mesiacov, 
doposiaľ nebola spoplatne-
ná. Výber zo vstupného sa 
použije na zveľaďovanie 
posilňovne a na nákup no-
vého náradia. Poďakovanie 
patrí pánovi Jaroslavovi 
Bartošovi, ktorý na začiatku 
poskytol náradie na zriade-
nie posilňovne.

Posilňovňa je otvorená od 
pondelka do nedele v čase 
od 14:00 do 22:00 hodiny.

● V piatok 29. 6. 2012 sa žiaci rozlúčili so školským rokom 2011/2012 a zača-
lo pre nich obdobie dvojmesačných prázdnin. Najlepší žiaci obdŕžali pochvalné 
uznania a niektorí zas vecné ceny za reprezentáciu školy v rôznych vedomostných 
a športových olympiádach a súťažiach. ● Dvaja žiaci ZŠ s MŠ v Hrabušiciach 
získali letný pobytový tábor OZ Štvorlístok. Deti z málo podnetného prostredia 
si mohli vychutnať tábor pod vedením Patrika Hermana aj vďaka Detskej orga-
nizácii Fénix. ●  Preukaz poslanca ObZ a Preukaz kontrolóra obce oprávňujú 
držiteľa preukazu ku kontrole chodu obecného úradu, hospodárenia s verejnými 
prostriedkami, nakladanie s majetkom obce a pod.. Zároveň preukaz oprávňuje 
držiteľa kontrolovať aj všetky rozpočtové a príspevkové organizácie, ktorých  
zriaďovateľom je obec. ●  Turistické informačné centrum v obci je opäť otvore-
né. TIC je otvorené od pondelka do nedele, v čase od 7:00 do 11:00 a od 15:00 do 
20:00 hodiny. Turisti tiež  môžu získať informácie aj na recepcii v ATC Poslesok.●  
Obec do budúcna zvažuje zriadenie vlastnej opatrovateľskej služby. ●

Krátke správy
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Cestovný ruch je o službách
Obec Hrabušice, ako aj sa-

motný Podlesok a Slovenský 
raj zažíva najväčší nápor tu-
ristov počas  letných mesiacov. 
Prichádzajú z rôznych kútov 
Slovenska, Čiech, Poľska ale 
aj zo vzdialenejších krajín Eu-
rópy. Okrem vzácnych roklín a 
tiesňav, ktoré sú jedinečné a ty-
pické práve pre Slovenský raj, 
je potrebné ponúknuť aj niečo 
navyše. Dôvod, prečo by sa mali 
návštevníci Raja vrátiť späť. To 
niečo sú v podstate služby.   

Na webovom sídle obce sa v 
rámci ankety pýtame „Ako hod-
notíte kvalitu poskytovaných 
služieb v Slovenskom raji?“ 
Mňa osobne výsledky ankety, kto-
rá ešte stále prebieha vôbec neza-
skočili: Výborne (18) Dobre (12) 
Nedostatočne (29). Čím to je, že 
takmer polovica odpovedajúcich 
hodnotí služby ako nedostatočné? 

Odpoveď na túto otázku by  
mali hľadať predovšetkým posky-
tovateľov služieb.

Najčastejšie turistom ponúka-
me ubytovacie a stravovacie služ-
by. Čapované pivo, polotovary a 
rýchlo občerstvenie. Ideme tou 
ľahšou cestou, ktorá býva vrtka-
vá. Chýbajú grilované špeciality, 
čerstvé šaláty, tradičné slovenské 
jedlá, pečené buchty a mnoho ďal-
šieho, čo je pre náš región a Slo-
vensko typické, pričom medzi tu-
ristami je o takéto služby záujem. 

Návštevníci Raja sa zaujíma-
jú aj o možnosť okúsiť napríklad 
chutné domáce výrobky.  „Zo 
skúsenosti vieme, že turisti, nie 
len zahraniční, ale aj domáci, 

by si radi kúpili či aspoň ochut-
nali pravé domáce výrobky, či 
už mliečne, alebo domáci med, 
pečivo, ovocie zo záhradky... Le-
gislatíva nám však nedovoľu-
je ponúkať takéto výrobky bez 
špeciálnych povolení. Výrobky 
z obchodných  reťazcov zaostá-
vajú kvalitatívne za domácimi 
výrobkami a návštevníci si to 
uvedomujú,“ opisuje vlastné skú-
senosti Veronika Baranová z Cha-
ty Piecky. Chatárka hovorí aj o 
zdravom životnom štýle, ktorý je 
v súčasnosti trendom a automatic-
ky sa odzrkadľuje aj v požiadav-
kách hostí: „Správny podnikateľ 
musí ponúkať to, po čom je dopyt. 
Hostia sa pýtajú na bio výrobky, 
na tovar bez konzervačných prí-
sad,  predávame viac obyčajných 
vôd a minerálok, ako sladených 
bublinkových nápojov a menej vy-
smážaných jedál a cigariet. Taký 
je trend.“

Medzi obľúbené služby patrí 
jazda na koni. Zuzana Šimalová 
- Labudová, ktorá v tejto oblasti 
podniká už niekoľko rokov, tvrdí:  
„O  kone je stále väčší záujem, 
odhadom si naše služby objedná 
približne 60 klientov za sezónu. 
Okrem jazdy na koni je záujem aj 
o jazdu bričkou. Na druhej stra-
ne nič nenechávame na náhodu. 
Máme podchytené penzióny a in-
formačné centrá. Niektorí turisti 
nás vyhľadajú na základe odpo-
rúčaní.“ 

Podobných služieb by sme po-
trebovali omnoho viac. Športové 
aktivity, atrakcie, alebo aj len oby-
čajnú cukrovú vatu.  (rano)

Naša čitateľka, Terézia Novot-
ná z Hlavnej ulice v Hrabušiciach,  
nám poslala nasledujúci námet.  

Pani Terézia býva v lokalite 
Mýto v blízkosti autobusovej za-
stávky v oboch smeroch, na Po-
prad aj na Spišskú Novú Ves. V 
poslednom čase na dvere jej domu 
klopali turisti a vypytovali sa na 
odchody autobusov smerom na 
Poprad - spoje údajne nie sú vy-
značené v cestovnom poriadku. 

Na podnet čitateľky sme zis-
ťovali, ako to v skutočnosti je. 
Kontaktovali sme oboch doprav-
cov, spoločnosť Eurobus, ktorá 
postavila nové informačné tabule 
aj spoločnosť SAD Poprad, ktorá 
prechádza ich „rajónom“ a nemá 
zmapované odjazdy autobusov. 

Hoci by sa mohlo zdať, že ide o 
formu „konkurenčného boja“, vy-
svetlenie je oveľa prozaickejšie. 
Ako sa napokon ukázalo, išlo len 
o obyčajné ľudské pochybenie. V 
oboch smeroch bol na informač-
ných tabuliach vyvesený ten istý 
cestovný poriadok – smerom na 
Spišskú Novú Ves. 

„Muselo dôjsť k omylu, zrejme 
zlyhal pracovník, ktorý letáky  vy-
lepil,“ takto odôvodnil popletené 
cestovné poriadky  Peter Pálfy, 
dispečer spoločnosti Eurobus. V 
čase spracovania tejto témy nám 
prisľúbil, že čo najskôr spravia 
nápravu. 

Tešíme sa na ďalšie čitateľské 
postrehy. (rano)

Čitateľský postreh

V očakávaní nového chleba
Pre Agrourbár spol.s r.o. sa blíži vyvrcholenie pestovateľskej sezóny- 

a to zber úrody. Žatva, ako jej hovoríme, v pôvodných klimatických 
podmienkach Hrabušíc bola väčšinou v auguste a bola spájaná s odpus-
tovou slávnosťou (kermešom).

Tohoročnú žatvu očakávame o niekoľko dní skôr, na prelome mesia-
cov júl - august. Skorší termín ovplyvnilo predovšetkým počasie. Máme 
za sebou suchú minuloročnú jeseň a suchú jar. Výdatnejšie zrážky sme 
dostali až v mesiaci jún. Zrážky, ktoré prídu v mesiaci júl - august, už 
zvyčajne negatívne ovplyvňujú úrodu obilnín, negatívne zasahujú do 
ich zdravotného stavu a tým aj do ich kvality. 

Na poliach čaká na zber 71,50 ha ozimnej raže, 39 ha ozimnej pšeni-
ce a 68 ha jarného jačmeňa. U ozimnej raže - pestujeme hybridné odro-
dy, ktoré sa nám osvedčili - nízkym výsevom, dĺžkou klasu, počtom zŕn 
v klase a samozrejme aj potravinárskymi parametrami. Druhým rokom  
pri pestovaní ozimnej pšenice sme stavili na hybridnú odrodu - Hy-
mack, ktorá dosahuje vysoké hektárové výnosy a výbornú potravinár-
sku kvalitu.

Žatva u nás je rozdelená do dvoch etáp: tá prvá sa týka zberu obilnín 
a tá druhá prichádza na rad koncom augusta a to zberom jarnej repky. 
Pestujeme ju na výmere 68 ha. Ide znovu o hybridnú odrodu, ktorá sľu-
buje vyššie hektárové výnosy.

Samotný zber je len jednou z častí spracovania a úpravy obilia. Naše 
obilie prechádza po žatve do pozberovej linky, kde ho prečistíme a pri-
pravíme na predaj do mlynov a sladovne. 

Ak sme pri žatve, nesmieme nespomenúť aj tzv. zelenú žatvu- dorá-
banie krmovín pre naše ovečky. Tohto roku nám počasie pri dorábaní 
sena praje. Dokážeme plynule zbierať plochy a tým ponúkať kvalit-
nú pašu pre ovce. Preto, ak si kupujete parenicu, bryndzu, korbáčiky 
s nálepkou Liptovskej mliekarne vedzte, že časť mlieka, z ktorého sú 
vyrobené je aj z Hrabušíc. (Marcela Liskayova)

Turisti nebudú platiť v Slovenskom raji dvakrát
Dobrá správa pre návštevní-

kov Slovenského raja. Problém s 
dvojitým platením je zažehnaný.

Po stretnutí predstaviteľov Sprá-
vy národného parku Slovenský raj 
a zástupcov Mikroregiónu Sloven-
ský raj na Obecnom úrade v Hra-
bušiciach padlo rozhodnutie, že za 
služby, ktoré správa plánovala od 
1. júla vyberať poplatky, sa platiť 
nebude. 

Dvojité spoplatnenie hrozilo len 
dvom najnavštevovanejším rok-
linám Slovenského raja - Suchá 
Belá a Zejmarská roklina. Obciam, 
ktoré poplatok za sprístupňova-
cie technické zariadenia v týchto 
lokalitách v súčasnosti vyberajú- 
Hrabušice a Letanovce - sa však 
zámer Správy národného parku 
nepozdávala a spustili na úrad 
vlnu kritiky. „Neviem, prečo by sa 
malo vyberať dvojité vstupné len 
v týchto dvoch roklinách. Ak chce 
Správa  NP Slovenský raj  hľadať 
nové možnosti príjmov, nech sa 
problém rieši celoplošne v rámci 
celého Slovenska, nielen v Sloven-
skom raji. Veď v konečnom dôsled-
ku by na to doplatil len turista. My 

sa svojej časti výberu vstupného 
vzdať nemôžeme. Kto by potom 
opravoval rebríky a stúpačky? Sta-
čilo, že sa dvojitý výber vstupného 
len spomenul v médiách a už nám 
zo všadiaľ volali ľudia  a rušili po-
byty. Správa NP nech hľadá mož-
nosti príjmu predajom pohľadníc 
a suvenírov, alebo v sprievodcov-
skej činnosti. Možností majú neú-
rekom,“ zdôraznila predsedníčka 
mikroregiónu a zároveň starostka 
Hrabušíc Janka Skokanová.

Po spoločnom rokovaní Sprá-
va NP napokon výber poplatkov 
stopla. Riaditeľ Správy NP -  Bed-
řich Hájek  pre Korzár potvrdil, že 
poplatky vyberať nebudú: „Naše 
služby ostanú  bezplatné. Pôjdu na 
úkor štátneho rozpočtu a bohužiaľ, 
kvôli chýbajúcim finančným pro-
striedkom nebudú v takom rozsahu 
a kvalite, ako by si to turisti želali. 
Takže všetko ostáva tak ako bolo, 
keďže obce nechcú siahnuť na svo-
je príjmy.“

Jednodňový lístok do Raja stojí 
1,50 €, trojdňový 3,50 €, päťdňový 
6 €, zľavnený 0,50 € a tie ostávajú 
v platnosti aj naďalej. (rano)
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Inzercia

Oznamy

Nedeľňajšie bohoslužby sa budú počas leta 
konať v zmenenom čase:
So: o 19:00 hodine v Hrabušiciach 
Ne: o 8:00 Betlanovce 
Ne: o 9:00 Hrabušice  

Bohoslužby

● ● ● 
ZŠ s MŠ v Hrabušiciach oznamuje, že v čase 
od 2. júla do 3. septembra 2012 bude pre-
vádzka I. a II. Materskej školy prerušená z 
dôvodu čerpania dovoleniek, plánovaných 
opráv a sanitárnych prác. Vyučovanie sa za-
čína 3. septembra 2012.
● ● ● 
Obec Hrabušice ponúka záujemcom staveb-
nú sutinu a drobný stavebný odpad. Obec 
likviduje divokú skládku a materiál dopraví 
na miesto na vlastné náklady. Stavebná suti-
na a drobný stavebný odpad sa dá použiť na 
vyrovnanie terénu, napr. pri výstavbe ciest a 
chodníkov a na stavbách. Záujemcovia nech 
sa obrátia na Obecný úrad.
● ● ● 
Aktuálne informácie o dianí v obci nájdete aj 
na webovom sídle obce www.hrabusice.sk.

Hrabušický futbal ostáva v piatej lige
Týždeň si dal víťaz V. ligy Podtatranskej na rozmyslenie, kde bude hrať v nasledujúcej 

sezóne. Ako víťaz sa mali Hrabušice právo vrátiť do štvrtoligovej spoločnosti.  „Ostávame 
naďalej piatoligoví!“ prezradil napokon pre Korzár prezident TJ Štart - Peter Dičák.

Pred rokom sa vo štvr-
toligových Hrabušiciach  
udiali zvláštne zmeny. V juž-
nej skupine patril nováčik 
medzi popredné kluby. V ta-
buľke sa pohyboval na hor-
ných priečkach. Do sezóny 
2011/2012 však funkcionári 
podali prihlášku do nižšej – 
piatej ligy Podtatranskej.

Paradoxne v staronovej 
súťaži Hrabušičania kráčali 
od víťazstva k víťazstvu. Ich 
domáce prostredie sa stalo 
postrachom pre súperov, lebo 
hlavne v spišských derby zá-
pasoch už mali zažitú „šesť-
gólovú normu“.vvv „Škoda, 
že hostia po inkasovaných 
góloch ochabli a už len do-
hrávali stretnutie. Očakávali 
sme od nich väčšie nasadenie 
a snahu pobiť sa o dobrý vý-
sledok,“ vyjadril sklamanie 
zo súperov  Peter Dičák.

Rozumné rozhodnutie
Už počas ukončenej sezó-

ny sa ozývali hlasy z piato-
ligových klubov, že konečne 
sa podarila VsFZ nejaká ro-
zumná reorganizácia. Piata 
liga skupina Podtatranská išla 
svojou úrovňou hore. Kluby si 
pochvaľujú, že nemusia až tak 
ďaleko cestovať a stretnutia 
sú v každom kole atraktívne.

„Futbal sa hrá pre divákov. 
A terajšia piata liga Podtat-
ranská je pre našich fanúšikov 
veľmi atraktívna. To rozhodlo, 
že v nej ostávame naďalej. 
Vrátia sa do nej Smižany, pri-
budne Spišská Belá, Levoča a 
Maria Huta. Tieto kluby ešte 
viac pozdvihnú úroveň a zno-
va bude chodiť veľa divákov,“ 
skonštatoval Peter Dičák. 
(Zdroj: skrátené: www.korzar.
sk)

Pozvánka na futbal
Momentálne sa hráči TJ 

Štart pripravujú na ďalšie 
kolo súťaže, v rámci letnej 
prípravy ich čakajú štyri zá-
pasy, z toho dva  na domá-
cej pôde. Prvý domáci zápas 
odohrajú 5. augusta 2012 so 
Spišskou Belou, v tradičnom 
čase o 10:30 hod na futbalo-
vom štadióne v Hrabušiciach  
a 12. augusta si zahrajú v 
popoludňajších hodinách o 
17:00 hod s FK Štrba.

TJ Štart už čoskoro pred-
staví svojim fanúšikom nový 
klubový znak v tradičných 
modrobielych farbách klubu 
a od novej sezóny plánujú aj 
zmenu názvu klubu na FC 
1927. Verní fanúšikovia určite 
vedia, že práve v roku 1927 sa 
zapísal futbal do dejín Hrabu-
šíc. (rano)

Ponúkame  na predaj 
štiepané palivové drevo s dĺžkou polien: 

33 cm, 50 cm
Cena tvrdého štiepaného palivového dreva 

51,22 €/prm s DPH
Prm: 1x1x1 meter poukladaného dreva, 

vrátane vzniknutých špár
Váha: cca 450-550 kg/prm suché, 650-750 

kg/prm surové
Drevo je ukladané v paletách o rozmeroch 

1x1,2x1,5 m, čo je 1,8 prm na palete
Predaj: 

Pozemkové spoločenstvo, 
Bývalý urbariát Hrabušice, Hlavná 233, 

053 15 Hrabušice
Predajný čas:

7:00 - 15:00 hod po telefonickom dohovore
Doprava vlastná, resp. zabezpečíme

Kontakt: Ing Marcel Slivka
mobil 0911 222 075

Studničky severnej časti Slovenského raja
 

Pitnou, teda zdravotne nezávadnou vodou je: prameň Podlesok (oproti parkovisku), vrt Podlesok 
(oproti  reštaurácii Koliba),prameň sv. Bruna na Kláštorisku. 
Nevhodné na konzumáciu sú: prameň  Čierna dolina – Sokol, prameň Suchá Belá, prameň Kyseľ, 
prameň na ceste medzi Kláštoriskom a Podleskom, Glacká cesta – prameň Breznovica (Prielom 
Hornádu), Letanovský mlyn – studňa pri ceste. 
(Podľa správy Regionálneho úradu verejného zdravotníctva so sídlom v Spišskej Novej Vsi v spolupráci so 
Správou Národného parku Slovenský raj.)


